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ACTA DE LA SESSIÓ: PLE EXTRAORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 16 

d´octubre de 2017. 

 

A la vila de Roses (Girona), 16 d´octubre de 2017. 

 

Quan són les 13:00, es reuneix a la sala d'actes de la Casa Mallol, sota la presidència de 

la senyora Montserrat Mindan i Cortada, alcaldessa presidenta de la corporació, el PLE 

de l’Ajuntament a l’objecte de dur a terme la sessió EXTRAORDINÀRIA d’acord amb la 

convocatòria que s’ha repartit. 

 

SENYORS QUE HI ASSISTEIXEN: 

  

Sr. Carles Pàramo i Ponsetí     Primer tinent d'alcalde 

Sr. Francesc Giner i Ballesta    Segon tinent d'alcalde 

Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez   Tercer tinent d’alcalde 

Sr. Marc Danés i Zurdo     Regidor 

Sra. Anna Jorquera i Navarro    Regidora 

Sr. Fèlix Llorens Palou     Regidor 

Sr. Joan Plana i Sagué     Regidor 

Sr. Èric Ibáñez i Martín     Regidor 

Sr. Gerard Teixidó i Rivera     Regidor 

Sra. Olga Simarro Rojas     Regidora 

Sr Antonio Rodríguez López     Regidor 

Sr. Manel Escobar Yegua     Regidor 

Sr. Àngel Tarrero González     Regidor 

Sr. José Manuel Àlvarez Cuñat    Regidor 

Sr. José Antonio Valdera Martín    Regidor 

 

 

SÓN ABSENTS HAVENT EXCUSAT LA SEVA ASSISTÈNCIA: 

 

Sra. Verónica Medina i Flores    Regidora 
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També hi assisteixen: 

 

Sra. Mariel·la Roig Guitart    Interventora accidental de la corporació 

Sra. Maria Teresa Sánchez Luna   Técnica d’Administració General 

 

Actua com a secretari, el secretari general de la corporació, senyor Francisco Luis Muñoz 

Cameo. 

 

Un cop l'alcaldessa ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els afers indicats i 

es prenen els acords que es detallen. 

 

 

ORDRE DEL DIA 

 

1.0.- Proposta relativa a l'expedient de modificació de l'ordenança fiscal núm. 1, General 

de gestió, inspecció i recaptació dels ingressos municipals de dret públic per a l’exercici 

2018. ............................................................................................................................ 3 

2.0.- Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança general núm. 3, dels 

preus públics per a l’exercici 2018. ............................................................................... 4 

3.0.- Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança fiscal núm. 9, 

reguladora de la taxa per la prestació de serveis de competència local per a l’exercici 

2018. ............................................................................................................................ 8 

4.0.- Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança fiscal núm. 10, 

reguladora de la taxa per la realització d’activitats administratives de competència local 

per a l’exercici 2018. .................................................................................................... 9 

5.0.- Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança fiscal núm. 13, 

reguladora de la taxa per recollida, tractament i eliminació de residus per a l’exercici 

2018. ...........................................................................................................................13 

6.0.- Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança fiscal núm. 14, 

reguladora de la taxa per la utilització privativa o l’aprofitament especial del domini públic 

local per a l’exercici 2018. ...........................................................................................16 
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7.0.- Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança fiscal núm. 16, 

reguladora de la taxa per la prestació de serveis mitjançant la utilització d’instal•lacions 

municipals per a l’exercici 2018. ..................................................................................18 
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1.0.- Proposta relativa a l'expedient de modificació de l'ordenança fiscal núm. 1, 

General de gestió, inspecció i recaptació dels ingressos municipals de dret públic 

per a l’exercici 2018. 

 

El senyor Marc Danés, responsable de l'Àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta 

d'acord del tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient 

 

Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança fiscal núm. 1, General de 

gestió, inspecció i recaptació dels ingressos municipals de dret públic per a l’exercici 

2018. 

 

Antecedents 

 

1. Ordenança fiscal núm. 1, General de gestió i recaptació dels ingressos municipals de 

dret públic, aplicable  per a l’exercici 2017 (BOP de Girona núm. 237 de 14 de 

desembre de 2016). 

 

2. Motiva la present proposta: 

 

- Adaptació del text a la nova normativa aprovada per la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, de 

procediment administratiu comú de les administracions públiques. (art. 6, 9 i 53) 

- Regulació de l’obligatorietat d’estar al corrent de pagament de tota la unitat de 

convivència per al possible gaudi de bonificacions fiscals en el cas de taxes i preus 

públics. Es defineix el que es considera unitat de convivència. (art. 25). 

 

3. Consta a l’expedient la pre-proposta del regidor de l’Àrea en els mateixos termes que 

aquesta proposta. 

 

4. S’ha emès un informe jurídic i un informe d’intervenció. 
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5. El dia 8 de setembre de 2017, la Comissió Informativa extraordinària ha emès un 

dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret 

 

Articles 15 a 19 del real decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text 

refós de la Llei reguladora de les hisendes locals. 

 

El regidor de l'Àrea d’Economia i hisenda, Marc Danés Zurdo, proposa al Ple l'adopció del 

següent 

 

ACORD: 

 

1. Aprovar provisionalment la modificació de l’ordenança fiscal núm. 1, General de 

gestió, inspecció i recaptació dels ingressos municipals de dret públic, d’acord amb el 

text refós de l’ordenança, que és el que s’adjunta a l’expedient. 

 

2. Sotmetre l’expedient a exposició pública durant el termini de trenta dies a partir de la 

publicació de l’anunci de l’aprovació provisional al Butlletí Oficial de la Província de 

Girona. Transcorregut aquest termini sense que s’hagi presentat cap reclamació o 

suggeriment, l’expedient s’entendrà aprovat definitivament. 

 

Exp.: 2017/007298 

 

 

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Marc Danés.- En el segon punt dels antecedents, on diu: ‘Es defineix el que es 

considera unitat de convivència. (art. 25)’ si anem a la pàgina 10 diu: ‘A aquests efectes 

s’entendrà com unitat de convivència la persona o conjunt de persones empadronades en 

un domicili, tant si tenen parentiu entre elles com si no en tenen.’ 

 

 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 
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Vots a favor: DEU (10) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernández, Marc Danés, 

Anna Jorquera, Joan Plana, Èric Ibañez, Gerard Teixidó, Francesc Giner i Fèlix Llorens.   

 

Vots en contra: CAP (0)  

 

Abstencions: SIS (6) Olga Simarro, Antonio Rodríguez, Manel Escobar, Àngel Tarrero, 

José M. Alvarez i José A. Valdera. 

 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta 

tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

 

2.0.- Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança general núm. 3, 

dels preus públics per a l’exercici 2018. 

 

El senyor Marc Danés, responsable de l'Àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta 

d'acord del tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient 

 

Aprovació de la modificació de l'ordenança general núm. 3 reguladora dels preus públics 

per l'exercici 2018. 

 

Proposta del regidor de l'Àrea 

 

Antecedents  

 

1. Ordenança general núm. 3, dels preus públics, aplicable  per a l’exercici 2017 (BOP 

de Girona núm. 237 de 14 de desembre de 2016). 

 

2. Motiva la present proposta: 
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- Es mantenen les tarifes vigents, excepte en el cas de la piscina municipal. 

 

- Espai cultural La Ciutadella i Castell de la Trinitat 

 

 S’inclouen les persones majors de 65 anys en el col·lectiu d’entrada reduïda de la 

lletra b) i s’eliminen, per tant, del col·lectiu de persones amb entrada gratuïta, per 

tal de facilitar el control dels accessos als equipaments patrimonials, ja que s’ha 

detectat que empreses turístiques deixen els clients majors de 65 anys a les 

entrades dels recintes aprofitant que és entrada gratuïta i es produeixen situacions 

de descontrol (lletra b) apartat D) annex preus públics). 

 

- Llar d’Infants 

 

 Es determina el nivell d’assistència del 80% per mantenir la reserva de plaça i 

s’especifica que les baixes temporals per malaltia s’hauran d’acreditar 

documentalment, per tal d’alliberar places, degut a que s’han produït algunes 

situacions de reserva de plaça tot i que l’alumne no assisteix a la Llar d’Infants per 

residir una part del curs escolar fora del municipi (apartat F) annex preus públics). 

 

- Servei de Transport Escolar 

 

 Es determinen més concretament els dies i les causes que comportaran la baixa 

d’ofici del servei, per tal de poder atendre millor les situacions de comportament 

inadequat i/o incívic mentre dura el servei (apartat H) annex preus públics). 

 

- Casals i activitats esportives 

 

 Se suprimeixen les bonificacions del 20% per ingressos reduïts, per fills de 

famílies nombroses, monoparentals, persones vídues i per als nens que participen 

al programa d’acollida de nens sahrauís, atès que la quota per participar als 

Casals Municipals d’estiu ja està suficientment subvencionada per part de 

l’Ajuntament (aproximadament un 42% del cost d’aquesta activitat) (apartat I) 

annex preus públics). 
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- Activitats Esportives 

 

 Se suprimeix la quota quadrimestral escoles esportives (iniciació i formació). Es 

tracta d’una activitat molt poc utilitzada, ja que en les últimes temporades 

esportives, la major part dels usuaris d’aquesta activitat s’han inscrit al curs 

sencer. (apartat I) annex preus públics). 

 

- Serveis de la piscina municipal 

 

 S’incrementen algunes tarifes per aconseguir un increment de la quota mitjana per 

garantir l’equilibri econòmic i poder reduir, com s’ha anat fent en els darrers anys, 

l’aportació municipal a l’explotació. (apartat M) annex preus públics). 

 

- Activitats de promoció turística 

 

 S’inclouen les tarifes per a les visites guiades al refugi antiaeri i al Castrum 

Visigòtic. Fins ara, aquests preus públics han estat aprovats per la Junta de 

Govern Local cada any, per delegació del Ple. Tenint en compte que es tracta 

d’una activitat reiterativa en el temps, es creu oportuna la seva inclusió a 

l’ordenança. (apartat N) annex preus públics). 

 

- Transport urbà de viatgers:  

 

 Es delega a la Junta de Govern Local la competència per a la fixació de les tarifes 

corresponents a aquest servei. En data 1 de juliol ha començat el servei de 

transport urbà d’acord amb el plec de prescripcions tècniques i amb el plec de 

clàusules administratives, que suposa una altra forma de gestió i caldrà 

contemplar la modificació del preu públic de forma més àgil per ajustar-lo en cas 

de ser necessari. (apartat P) annex preus públics). 

 

3.  En data 8 de setembre de 2017,  la Comissió Informativa Genèrica del Ple ha 

dictaminat favorablement la present proposta, llevat del punt relatiu als Casals i 

activitats esportives, en el qual, 
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 es retira de la proposta la supressió de les bonificacions del 20% per ingressos 

reduïts, per fills de famílies nombroses, monoparentals, persones vídues i per als 

nens que participen al programa d’acollida de nens sahrauís 

 es determina un termini màxim per a la presentació de sol·licituds de bonificacions 

que coincidirà amb el de la formalització de la inscripció. 

 

4. El dia 8 de setembre de 2017, la Comissió Informativa extraordinària ha emès un 

dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret 

 

Articles 15 a 19 del real decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text 

refós de la Llei reguladora de les hisendes locals. 

 

Proposta de resolució 

 

El regidor de l'Àrea d’Economia i hisenda, Marc Danés Zurdo, proposa al Ple l'adopció del 

següent 

 

ACORD: 

 

1. Aprovar provisionalment la modificació de l’ordenança fiscal 3, dels preus públics, 

d’acord amb el text refós de l’ordenança, que és el que s’adjunta a l’expedient. 

 

2. Sotmetre l’expedient a exposició pública durant el termini de trenta dies a partir de la 

publicació de l’anunci de l’aprovació provisional al Butlletí Oficial de la Província de 

Girona. Transcorregut aquest termini sense que s’hagi presentat cap reclamació o 

suggeriment, l’expedient s’entendrà aprovat definitivament. 

 

Exp.: 2017/007299 

 

 

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT 
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Sr. Marc Danés.- En l’apartat 2 dels antecedents, les modificacions referents a les 

persones majors de 65 anys en el col·lectiu d’entrada reduïda, comentar que això ho fem 

perquè ens hem adonat, i des dels serveis d’atenció als visitants de la Ciutadella, ens han 

avisat que hi havia quantitat d’autocars que deixaven la gent gran a l’entrada i, 

suposadament, exigien algunes coses que no podien ser. 

 

Sabent que la gent del municipio continua tenint l’entrada lliure, en aquest cas, fem un 

preu per a la gent que visita la nostra vila.  

 

A l’apartat del Servei de Transport Escolar, comportar la baixa d’ofici del servei del 

transport escolar prèvia comunicació, per escrit: a) la no assistència del servei del 

transport escolar sense justificació durant set dies lectius consecutius i b) l’obertura de 

tres incidències sobre el comportament innadecuat o incívic durant el servei de transport 

escolar.  

 

A la pàgina 45 mantenim totes les bonificacions en les diferents activitats – hem adjuntat 

el full. El que fem és marcar que el termini màxim per a la presentació de sol·licituds de 

bonificacions coincidirà amb el de la formalització de la inscripció. Per tant, qualsevol 

persona que vingui a inscriure el seu fill als casal municipals, en el moment de la 

inscripció, és quan ens haurà de demanar la bonificació d’aquest casal. 

 

Pel que fa a Serveis de la piscina municipal saben que, quan es va posar en 

funcionament aquest nou servei de piscina municipal i, per tal de poder mantenir un bon 

funcionament adequat de les instal·lacions, es va començar amb una subvenció important 

per part de l’Ajuntament. L’acord, crec que s’exhaureix el 2021, en el qual, cada cop, 

l’Ajuntament va reduint la subvenció i anirien incrementant, a poc a poc, la quota que 

paguen els usuaris per fer les seves activitats a la piscina municipal.  

 

Referent a les activitats de promoció turística, s’inclouen les tarifes per a les visites 

guiades al refugi antiaeri i al Castrum Visigòtic. Són activitats que ja fa molts anys que 

anem fent i darrerament es fan de forma més habitual, per tant els hem inclòs en 

aquestes ordenances fiscals.  
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Per que fa al transport urbà de viatgers ja varem dir que no hi ha cap previsió de fer 

aquest canvi de tarifa. Però, donat que és un servei que fa poc que ha començat i, veien 

la valoració dels propers mesos, si s’hagués de fer alguna canvi, per la rapidesa de 

poder-ho fer, ho delegariem a la Junta de Govern Local. 

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDNETA 

 

Sra. Montse Mindan.- Afegir que ens varem comprometre a parlar-ho en Jutna de 

Portaveus abans de decidir-ho en Junta de Govern Local. 

 

  

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM)  

 

Sr. Joan Plana.- Respecte la proposta inicial, per part del nostre grup, una de les 

principals reticències que teníem era el tema que creiem que s’havien de mantener les 

bonificacions del casal d’estiu. Un servei que estem d’acord que ja està bonificat de per 

sí, perquè òbviament el preu que paga l’usuari del servei és molt més baix que el cost 

real del servei, però no obstant, creiem que en el conjunt d’ordenances, sempre és bo, 

que hi hagi especials bonificacions per a aquells col·lectius que poden ser d’especial 

vulnerabilitat i, en el cas de Roses, creiem que pel fet de tractar-se d’una vila turística – 

en què a l’estiu molta gent és quan té el pic de feina – considerar el casal d’estiu com un 

servei essencial, oferint el màxim de facilitats possibles perquè la gent pugui accedir-hi 

creiem que és una bona cosa.  

 

Per la qual cosa creiem que feia falta mantenir les bonificacions. Com que finalment es 

mantenen el vot en contra que tenia pensat fer el nostre grup no l’emetrà. També estem 

d’acord amb l’afegit – que ja havíem parlat en alguna de les reunions i de fet, crec que 

també en varem parlar en una Junta de Portaveus en la qual varen assistir els tècnics 

dels departaments d’hisenda i esports – de posar una data màxima de presentació de les 

bonificacions per tal d’agilitzar tota la gestió d’aquestes bonificacions que, evidentment, 

suposen molta paperassa i molta feina administrativa. 
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Per altra banda, el tema dels preus de la piscina, l’any passat nosaltres varem emetre un 

vot de confiança en espera de quin seria el resultat comptable de la piscina, el lleuger 

augment de les quotes, i si això suposava un major ingrés i ajudava a equilibrar els 

comptes. Com que, després de reunir-nos amb els tècnics de la piscina ens varen 

constatar que, efectivament, això ha estat així i s’ha complert els objectius d’aquest any 

passat, mantenim aquest vot i donem el vistiplau a aquest augment. 

 

Pel que fa al transport interurbà, tal com ha dit l’alcaldessa, no ens fa especial gracia el 

traspàs de la competència a la Junta de Govern però, en tot cas, tampoc és un tema prou 

transcendent com per fer-ne un especial cavall de batalla, per la qual cosa, si hi ha el 

compromís polític que, abans que hi hagi qualsevol augment dels preus es passi, abans, 

per algun òrgan sigui Comissió informativa, junta de portaveus o el primer que hi hagi, en 

què hi hagi representat tots els grups municipals, tampoc ens hi oposarem.  

 

Tot i que en algun moment havíem previst votar en contra d’aquesta ordenança, 

finalment, el nostre vot serà d’abstenció. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sr. Antonio Rodríguez.- Coincidim, gairebé, fil per randa amb el que acaba de dir el 

ponent d’Esquerra Republicana i, per tant, nosaltres ens abstindrem. 

 

Un altre tema que ja havíem comentat fa temps i del qual esperàvem una resolució que 

és el tema de l’IBI, sembla ser que tenim entrebancs legals. Hem comparat amb altres 

ajuntaments i sembla que sí que s’està produint el fet. De moment el nostre vot serà 

d’abstenció. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS  

 

Sr. José Manuel Álvarez.- La meva intervenció té un caire més informatiu pel fet que no 

ho vaig proposar ni parlar amb el regidor aprofito per dir-ho ara. Ha estat un cas de 
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coincidència. L’altre dia, mirant un partit de futbol, estava amb gent novençana. Aquests 

nois ens van dir que un pac de novençans de bonificacions de certes coses de 

l’ajuntament – de la piscina, de la llar... – i em van demanar si no es podria fer un pac 

novençans durant un any o dos, mentre els nadons són petits.  

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- No entenc la paraula de pac novença.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS  

 

Sr. José Manuel Álvarez.- Em refereixo als que fa poc que tenen un nadó.  

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Es refereix només al fet de perquè tenen un nadó. 

Independentment de la situació econòmica.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS  

 

Sr. José Manuel Álvarez.- Són joves de la nostra vila, entre vint-i-cinc i trenta anys que 

tenen per primer cop un nadó i tenen moltes despeses. Seria important mirar de quina 

forma el seu Ajuntament els pot bonificar o ajudar. És una informació que he recollit dels 

nostres veïns i jo la porto en aquest Ple per si, en un futur, es pot treballar en aquest 

tema. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  
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Sr. José A. Valdera.- Bona part de la meva intervenció queda reduïda per la intervenció 

dels altres companys amb els quals el nostre grup coincideix.  

 

Pel que fa a la modificació de preus del transport públic, tot i que hi ha aquest compromís, 

a la reunió que vaig tenir amb el regidor d’Hisenda, es va dir el compromís de passar-ho 

per Ple. Aquí s’ha esmentat Junta de portaveus o Comissió Informativa i jo crec que això 

dona confusió per la qual cosa considero que no hauria costat res, implementar aquest 

compromís a la mateixa ordenança municipal com un requisit sine quànum per aquesta 

puja de preus.  

 

Com bé ha fet esment el company de Ciutadans en les modificacions que s’efectuaran en 

aquesta ordenança fiscal, però des del meu grup m’han fet esment que s’hauria de 

concretar o més aviat que s’hauria de tenir present de cara a les properes ordenances 

fiscals – perquè aquestes no es modifiquen la quantia dels preus públics en el que és la 

reproducció de documents fotogràfics de l’Arxiu municipal. El nostre grup entén que hi ha 

material que es pot utilitzar per promocionar Roses i donar a conèixer la seva història i 

cultura i fa que es premii aquests conceptes de promoció amb bonificacions i excepcions 

donat que les quanties de preus que hi ha a l’arxiu municipal, hi ha alguns casos que són 

excessivament cars. Per tant donar algun tipus de facilitats perquè aquests preus 

cobreixin: el cost de manteniment de la despesa, dels drets intel·lectuals de les persones 

o el pagament que ha fet l’Ajuntament per obtenir aquests drets però que tinguin 

bonificacions o excepcions sempre que s’utilitzi aquest material per promocionar la nostra 

vila. 

 

Pel que fa a la llar d’infants sempre em mantinc amb el preu del menjador escolar, com 

he fet en els darrers tres plens en els que s’han debatut les ordenances fiscals.  Aquest 

any, pel curs escolar 2017-2018, crec que el preu màxim de menjador que estableix la 

Generalitat de Catalunya està en 6,20 euros. Nosaltres tenim preus de 5,50 i 63 euros. 

Aquí caldria, també, per part del nostre Ajuntament que té un pressupost ampli, fer un 

esforç per a aquelles familíes que tenen alguns fills que es queden al menjador. 

 

En relació amb el servei de fires, hi ha uns preus públics i no va quedar clar en la reunió 

que varem mantenir amb el regidor d’Hisenda si els preus per implantació dels firaires 

eren per dia o per durada de la fira. Al final varem entendre que era per durada de la fira. 
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Per part del nostre grup creiem que quedaria millor redactat si en comptes de ser preus 

per fira fossin preus per dia perquè hi poden haver fires d’un dia i d’altres poden tenir 

diversos dies. Per la qual cosa, entenem que el preu seria molt més just. 

 

 

RESPOSTES DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Marc Danés.- Respondre al senyor Antonio Rodríguez que, tot i que el tema de l’IBI 

no és d’aquesta ordenança, jo com a regidor i aquest govern som els que més ganes 

tenim de poder fer la proposta, passar-la per Ple i aprovar-la perquè portem molts mesos 

treballant-hi. Com he comentat avui mateix hi ha un altre ajuntament de comarques 

gironines important que ho ha presentat i jo ho he passat a serveis tècnics de la casa 

perquè, si l’Ajuntament pot, es busqui la manera perquè aquí també ho puguem tirar 

endavant.   

 

Dir al senyor Àlvarez Cunyat que les bonificacions que esmenta ja existeixen. Els nou 

nats, si van a la llar d’infants, tenen una bonificació i un preu menor del que haurien de 

pagar en una llar privada per poder accedir a aquest servei. A mesura que la mainada es 

vagi fent gran podrà optar a altres serveis com son el transport escolar, els casals... on 

se’ls podran fer bonificacions. És evident que podem fer bonificacions quan una persona 

utilitza un servei i no podem bonificar quan no s’utilitza. 

 

Pel que ha comentat el senyor José Antonio Valdera, el tema de la llar d’infants sempre 

ho hem dit. No és només el menjar sinó que també és el monitoratge i precisament és 

aquesta la part que pot pujar més. Per tant, seguim com vostè molt bé ha dit tenint un 

preu per sota del que marca la Generalitat. Tot i així, recordar-li que l’Ajuntament i tots els 

ciutadans fem un esforç perquè el que paga qualsevol persona que porta la seva 

mainada a la llar d’infants no arriba a cobrir ni el 30% del cost del que valen les llars 

d0infants municipals. Per tant, aquest esforç ja es fa des de l’administració local.  

 

El tema de les reproduccions, tot i que no surt a proposta però ja que ho heu comentat, el 

tema de les reproduccions que té el fons de l’Arxiu municipal, entenem que són uns preus 

força correctes. Abans s’ha comenta que una empresa privada per fer explotació del 

negoci, que pugui accedir, se li permet però també s’ha d’entendre que l’Ajuntament ha 
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fet una despesa de manteniment, d’arreglar els documents, un manteniment correcte 

perquè tothom el pugui utilitzar... per la qual cosa, una part del cost també està bé que 

reverteixi, sobretot si és una empresa privada que en vol fer ús. 

 

Referent al servei de fires hauré de demanar auxili a la interventora perquè entenc que és 

per la fira però demanaria a la interventora si ens ho pugues confirmar. Una altra cosa 

que s’ha dit aquí és que jo no vaig dir que deia que passaria per Ple la modificació de la 

tarifa. Vaig dir que una possibilitat era que, un cop aprovat per Junta de Govern , no hi 

hauria cap inconvenient, si ho creiem oportú, de fer allò que fem després de passar-ho 

per Ple per informar als regidors que hem fet un acord de Junta de Govern.   

 

 

INTERVENCIÓ DE LA INTERVENTORA ACCIDENTAL 

 

Sra. Mariel·la Roig.- Podriem d’acabar de confirmar-ho amb Gestió Tributaria però jo 

entenc que, comparat amb altres tarifes en les que sí que s’estableix preu per dia que, en 

aquest cas, si no es diu seria per fira. Altrament hi hauria d’haver el detall i establir-ho per 

dia. De totes maneres, puc fer la consulta a Gestió Tributaria que són els que 

habitualment liquiden. 

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Donat que tenim temps perquè tot just estem a la segona 

ordenança, fem la consulta. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM)  

 

Sr. Joan Plana.- Per matizar, entenc que, l’acord al qual havíem arribar pel que fa al 

transport urbà és que la consulta sigui prèvia. Que després es doni comptes al Ple no hi 

ha problema.  
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INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Tampoc seria per una Comissió Informativa perquè si fos així aniria 

a Ple i el que estem demanant és que surti del Ple per ser més hàbils i que puguem fer 

una modificació per Junta de Govern. Sobretot pel que fa a l’increment – que no està 

previst fer-lo – però si hi hagués un increment de la benzina que afecta o qualsevol que 

afecti directament, poder-ho fer d’una manera més ràpida. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- Entenc que políticament hi ha un compromís – preceptiu- per part 

de l’equip de govern, que quedarà reflectit en l’acta d’avui, que abans de fer aquesta 

modificació fer-ho per Junta de Govern o Junta de Portaveus. La meva pregunta és saber 

si aquesta decisió de la Junta de Portaveus és vinculant o no. 

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- La idea d’explicar-ho és arribar a un acord i que sigui vinculant. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- La idea sempre és intentar arribar a acords.  

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- La Junta de Portaveus no pren acords, però en aquest cas té el 

compromís polític. I que no hi ha la voluntat d’augmentar cap preu. 

  

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  
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Sr. José A. Valdera.- Era una proposta de fer-ho més just de cara a les properes 

modificacions de les properes ordenances fiscals perquè entenc que hi ha alguna fira que 

pot durar un dia i per tant té un preu X i una fira que pot ocupar tres o quatre dies tindrà el 

mateix preu quan té una utilitat molt més gran.  

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Ho entenem i ho incorporarem en la propera. 

 

 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

 

Vots a favor: SET (7) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernández, Marc Danés, 

Anna Jorquera, Francesc Giner i Fèlix Llorens.  

 

Vots en contra: UN (1) José A. Valdera. 

 

Abstencions: VUIT  (8) Joan Plana, Èric Ibañez, Gerard Teixidó, Olga Simarro, Antonio 

Rodríguez, Manel Escobar, Àngel Tarrero i José M. Alvarez.  

 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta 

tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

3.0.- Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança fiscal núm. 9, 

reguladora de la taxa per la prestació de serveis de competència local per a 

l’exercici 2018. 

 

El senyor Marc Danés, responsable de l'Àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta 

d'acord del tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient 
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Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança fiscal núm. 9, reguladora de 

la taxa per la prestació de serveis de competència local per a l’exercici 2018. 

 

Antecedents 

 

1. Ordenança fiscal núm. 9, reguladora de la taxa per la prestació de serveis de 

competència local, aplicable  per a l’exercici 2017 (BOP de Girona núm. 237 de 14 de 

desembre de 2016). 

 

2. Motiva la present proposta: 

 

- Es mantenen les tarifes vigents. 

- S’assimilen a una tarifa ja existent, com és la dels columbaris, les concessions a 25 

anys de nínxols construïts amb anterioritat a l’any 2000, de les zones A, D, F, G i H, 

que és de 93,63 €, degut a que els nínxols d’aquesta zona no tenen demanda en ser 

de mida reduïda, cosa que fa impossible la inhumació d’una persona amb les 

dimensions de les caixes actuals. Per tal d’evitar la imatge de nínxols sense ocupació 

a la zona antiga i mantenir-ne la seva bellesa, es proposa incentivar la concessió 

d’aquests nínxols amb l’aplicació d’aquesta nova tarifa. 

 

3. Consta a l’expedient la pre-proposta del regidor de l’Àrea en els mateixos termes que 

aquesta proposta. 

 

4. S’ha emès un informe jurídic i un informe d’intervenció. 

 

5. El dia 8 de setembre de 2017, la Comissió Informativa extraordinària ha emès un 

dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret 

 

Articles 15 a 19 del real decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text 

refós de la Llei reguladora de les hisendes locals. 
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El regidor de l'Àrea d’Economia i hisenda, Marc Danés Zurdo, proposa al Ple l'adopció del 

següent 

 

ACORD: 

 

1.  Aprovar provisionalment la modificació de l’ordenança fiscal núm. 9, reguladora de la 

taxa per la prestació de serveis de competència local, d’acord amb el text refós de 

l’ordenança, que és el que s’adjunta a l’expedient. 

 

2.  Sotmetre l’expedient a exposició pública durant el termini de trenta dies a partir de la 

publicació de l’anunci de l’aprovació provisional al Butlletí Oficial de la Província de 

Girona. Transcorregut aquest termini sense que s’hagi presentat cap reclamació o 

suggeriment, l’expedient s’entendrà aprovat definitivament. 

 

Exp.: 2017/007300 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- Estem d’acord amb la incentivació d’aquesta nova tarifa per aquests 

nínxols. Però, tot i que no es tracta en aquesta ordenança fiscal, no hi ha cap tipus 

d’exempcions i bonificacions i, sent un servei absolutament necessari per tothom, hi ha 

uns preus força alts – sempre depèn de a quina família els toca pagar-ho i fer-li front – 

caldria tenir en compte, de cara a futures ordenances fiscals algun tipus de bonificació o 

exempció en aquestes tarifes.   

 

 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

 

Vots a favor: DEU (10) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernández, Marc Danés, 

Anna Jorquera, Joan Plana, Èric Ibañez, Gerard Teixidó, Francesc Giner i Fèlix Llorens.   

 

Vots en contra: CAP (0)  
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Abstencions: SIS (6) Olga Simarro, Antonio Rodríguez, Manel Escobar, Àngel Tarrero, 

José M. Alvarez i José A. Valdera. 

 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta 

tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

4.0.- Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança fiscal núm. 10, 

reguladora de la taxa per la realització d’activitats administratives de competència 

local per a l’exercici 2018. 

 

El senyor Marc Danés, responsable de l'Àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta 

d'acord del tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient 

 

Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança fiscal núm. 10, reguladora 

de la taxa per la realització d’activitats administratives de competència local per a 

l’exercici 2018. 

 

Antecedents 

 

1. Ordenança fiscal núm. 10, reguladora de la taxa per la realització d’activitats 

administratives de competència local, aplicable  per a l’exercici 2017 (BOP de Girona 

núm. 237 de 14 de desembre de 2016). 

 

2. Motiva la present proposta:  

 

- Es mantenen les tarifes vigents. 

 

- Àrea de Medi Ambient: 
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 Eliminar la taxa corresponent al “Servei de registre censal d’animals domèstics en 

el cens municipal”, establerta en 7,78 € l’any 2017. (lletra f) apartat B art. 5), per 

diversos motius: 

 S’ha deixat de lliurar la placa identificativa. Actualment la identificació dels 

animals es realitza a partir de xips electrònics.  

 La gestió d’animals domèstics abandonats representa un problema 

creixent per a la majoria de municipis, fet pel qual es realitzen campanyes 

a diferents nivells per a promoure la identificació i registre d’animals. Des 

de la Generalitat de Catalunya i des del Consell Comarcal de l’Alt Empordà 

es promou el no cobrament d’aquesta taxa perquè a certs nivells pot 

representar un fre més al registre d’animals. 

 El registre d’animals representa poca tasca administrativa atès que el 

propietari por venir a l’Ajuntament i les dades s’entren directament a un 

aplicatiu que ha facilitat la Generalitat de Catalunya. 

 Per últim, la realització d’aquest tràmit a la Generalitat de Catalunya o al 

Consell Comarcal de l’Alt Empordà directament, es realitza gratuïtament. 

 

 Creació d’una taxa complementària de 15 o 30 € segons el cas, que els 

interessats hauran de liquidar quan les sol·licituds/comunicacions no estan 

completes per manca de documentació a aportar per part seva i l’Ajuntament hagi 

d’adreçar-los un escrit de requeriment de documentació per completar l’expedient 

iniciat arran de la seva sol·licitud. La web municipal detalla explícitament la 

documentació a aportar en tots els tràmits de Medi Ambient (activitats), però 

malgrat això, sovint els interessats no aporten tota la documentació, fet que 

provoca que l’Ajuntament hagi de requerir aquesta documentació no aportada, 

cosa que eleva els costos administratius de la tramitació d’aquests tipus 

d’expedients. 

 

- Àrea d’Urbanisme: 

 

 La lletra m) de l’aparta E) Intervenció integral de l’administració en les activitats i 

instal·lacions es trasllada a la lletra i) de l’apartat D) Intervenció en l’edificació i 

gestió urbanística, ja que es tracta de dos certificats molt semblants que es 

tramiten des del departament d’Urbanisme. 
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 Es modifiquen les definicions als apartats de llicència de parcel·lació i llicència 

d’agrupació, afegint “llicència de modificació de parcel·lació” a la primera i 

“llicència de modificació d’agrupació” a la segona, ja que a les ordenances de 

l’exercici 2017 no es contemplen taxes per a aquests tràmits. La tramitació 

d’aquest tipus de llicències de modificació és equivalent a la tramitació de llicència 

de parcel·lació o agrupació i per aquest motiu es proposa aplicar la mateixa taxa 

de 31,78 €. (lletres w) i x) apartat D art. 5). 

 

 Creació d’una nova taxa per sol·licitar al Registre de la Propietat  l’anotació de 

condicions de llicències/comunicacions prèvies d’obres, o qualsevol anotació 

preventiva a l’esmentat Registre, per part de l’Ajuntament. La tarifa proposada és 

de 50€. Aquesta taxa no esta contemplada en les ordenances fiscals de l’exercici 

2017 i la tramitació administrativa per sol·licitar anotacions al Registre de la 

Propietat genera unes tasques  que es valoren en aquests 50,00 €. D’altra banda, 

en el cas de la compra-venda d’un habitatge, quan el departament d’urbanisme 

dona per no formalitzada la comunicació prèvia de primera ocupació, cal realitzar 

la corresponent inscripció d’una nota marginal en la finca registral, que s’ha de 

repercutir al promotor. 

 

 Creació d’una taxa complementària de 15 o 30 € segons el cas, que els 

interessats hauran de liquidar quan les sol·licituds/comunicacions no estan 

completes per manca de documentació a aportar per part seva i l’Ajuntament hagi 

d’adreçar-los un escrit de requeriment de documentació per completar l’expedient 

iniciat arran de la seva sol·licitud. La web municipal detalla explícitament la 

documentació a aportar en tots els tràmits del departament d’urbanisme, però 

malgrat això, sovint els interessats no aporten tota la documentació, fet que 

provoca que l’Ajuntament hagi de requerir aquesta documentació no aportada, 

cosa que eleva els costos administratius de la tramitació d’aquests tipus 

d’expedients. 

 

3. Consta a l’expedient la pre-proposta del regidor de l’Àrea en els mateixos termes que 

aquesta proposta. 
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4. S’ha emès un informe jurídic i un informe d’intervenció. 

 

5. El dia 8 de setembre de 2017, la Comissió Informativa extraordinària ha emès un 

dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret 

 

Articles 15 a 19 del real decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text 

refós de la Llei reguladora de les hisendes locals. 

 

El regidor de l'Àrea d’Economia i hisenda, Marc Danés Zurdo, proposa al Ple l'adopció del 

següent 

 

ACORD: 

 

1. Aprovar provisionalment la modificació de l’ordenança fiscal núm. 10, reguladora de la 

taxa per la realització d’activitats administratives de competència local, d’acord amb el 

text refós de l’ordenança, que és el que s’adjunta a l’expedient. 

 

2. Sotmetre l’expedient a exposició pública durant el termini de trenta dies a partir de la 

publicació de l’anunci de l’aprovació provisional al Butlletí Oficial de la Província de 

Girona. Transcorregut aquest termini sense que s’hagi presentat cap reclamació o 

suggeriment, l’expedient s’entendrà aprovat definitivament. 

 

Exp.: 2017/007301 

 

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Marc Danés.- Pel que fa a la creació d’una taxa complementària a part de l’explicat 

anteriorment, es crea per intentar que la gent prengui més seriosament a l’hora de 

presentar les instàncies i per agilitzar la nostra resposta que vol dir donar un servei més 

ràpid a la gent que ho sol·liciti.  

 

 



 
 

 

 

Codi segur de verificació: d9368e6a-4570-42f8-b66d-bb8b5617a4e9.  
Podeu verificar la integritat d’aquest document al web https://www.seu-e.cat/web/roses 

 4 de 4 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- Com ja vàrem mantenir a la reunió amb el regidor d’Hisenda, a la 

pàgina 84 – el que és la intervenció integral de l’administració en les activitats i 

instal·lacions i el procediment de llicència, autorització, comunicació, modificació 

d’activitat -, bàsicament, quan un comença  una nova activitat s’ha de tenir en compte 

que, aquesta pot ser temporal o per tot l’any – aquesta part tampoc entra a les 

modificacions però en volíem deixar constància - caldria aplicar un quadre d’exempcions i 

bonificacions a aquells emprenedors en funció dels paràmetres d’innovació, 

desestacionalització, validació del pla de negoci, professionalitat, imatge corporativa, etc 

que ajudi a crèixer el teixit comercial de Roses amb ja no només quantitat sinó també 

qualitat.   

  

 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

 

Vots a favor: CINC (5) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernández, Marc Danés, 

Anna Jorquera, Francesc Gineri Fèlix Llorens. 

 

Vots en contra: CAP (0)  

 

Abstencions: NOU (9) Joan Plana, Èric Ibañez, Gerard Teixidó, Olga Simarro, Antonio 

Rodríguez, Manel Escobar, Àngel Tarrero, José M. Alvarez. i José A. Valdera 

 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta 

tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

5.0.- Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança fiscal núm. 13, 

reguladora de la taxa per recollida, tractament i eliminació de residus per a 

l’exercici 2018. 

 

El senyor Marc Danés, responsable de l'Àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta 

d'acord del tenor literal següent: 
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Identificació de l’expedient 

 

Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança fiscal núm. 13, reguladora 

de la taxa per recollida, tractament i eliminació de residus per a l’exercici 2018. 

 

Antecedents 

 

1. Ordenança fiscal núm. 13, reguladora de la taxa per recollida, tractament i eliminació 

de residus, aplicable  per a l’exercici 2017 (BOP de Girona núm. 237 de 14 de 

desembre de 2016). 

 

2. Motiva la present proposta:  

 

- Es mantenen les tarifes vigents. 

 

- Es diferencia, mitjançant un apartat c) la taxa per recollida, tractament i eliminació 

dels residus municipals domèstics per habitatges allunyats de la zona urbana que no 

disposin de subministrament d’aigua potable, denominats disseminats, que fins ara 

quedaven englobats dins la quota dels habitatges unifamiliars de fora del casc urbà 

(177,90 €). 

 

- El servei municipal de recollida, tractament i eliminació dels residus domèstics 

municipals és de caràcter general i de recepció i ús obligatori, per a qualsevol 

habitatge, local o establiment que estigui situat en els llocs on es presti efectivament 

el servei. 

La vigent ordenança preveu la gestió i el cobrament d’aquesta taxa de residus 

municipals domèstics juntament amb la taxa de l’aigua, quan els immobles 

corresponents estiguin abonats al servei municipal d’aigua.  

Les edificacions situades fora de la zona urbana, catalogades com a “Disseminats”, 

que no disposen de connexió a la xarxa al servei municipal d’abastament gaudeixen 

també del servei de recollida de residus, però no es poden gestionar mitjançant la 

companyia SOREA, sinó que ho ha de fer directament l’Ajuntament de Roses. Amb 

aquest apartat c) es facilita al seva distinció. 
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- S’estableix un recàrrec complementari en la taxa per recollida, tractament i eliminació 

de residus comercials per aquelles activitats econòmiques allunyades de la zona 

urbana que es troben fora de les rutes urbanes establertes, que són les situades a les 

cales naturals, concretament , per a la cala Montjoi, amb un coeficient corrector d’1,6 i 

per a les cales Pelosa i Jòncols , amb un coeficient corrector de 3. 

 

Les activitats comercials tenen l’obligació de gestionar els residus que generen 

d’acord amb la Llei de residus. A la vegada, no tenen l’obligació d’estar adherides al 

sistema municipal de recollida, sinó que poden optar per la contractació d’un gestor 

privat.  

En el cas de les activitats que s’adhereixen al sistema municipal, la taxa es determina 

en funció d’un preu per m2 de local i de la seva naturalesa, o bé altres unitats de 

mesura, independentment del lloc on es trobi situada l’activitat.  

Amb la finalitat d’ajustar millor la taxa al cost real del servei, es considera necessari 

aplicar un factor de majoració d’aquesta taxa en funció de la distància de l’activitat del 

centre urbà, degut a l’augment del cost en carburant i en hores de treballador que 

representa aquest servei (opcional per a l’interessat). 

 

- Es modifica el redactat de l’article 8 (bonificacions), en el sentit següent: 

 

En les sol·licituds de bonificació previstes a les lletres a), b), c), d) i e) de l’article 8 

caldrà adjuntar el número de compte bancari on l’Ajuntament haurà de realitzar la 

devolució de l’import bonificat.  

El termini per a la presentació de sol·licituds s’acota al primer trimestre de l’exercici 

següent al de les taxes abonades. 

La resolució de sol·licituds que siguin favorables es farà de manera conjunta, i la 

notificació individual serà substituïda pel corresponent ingrés en el compte facilitat per 

l’interessat, durant el segon semestre de l’any. 

Es pretén així estalviar el volum d’expedients, informes, propostes, decrets i 

notificacions que cal tramitar, amb el cost administratiu que això comporta. 

 

3. Consta a l’expedient la pre-proposta del regidor de l’Àrea en els mateixos termes que 

aquesta proposta. 
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4. S’ha emès un informe jurídic i un informe d’intervenció. 

 

5. El dia 8 de setembre de 2017, la Comissió Informativa extraordinària ha emès un 

dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret 

 

Articles 15 a 19 del real decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text 

refós de la Llei reguladora de les hisendes locals. 

 

El regidor de l'Àrea d’Economia i hisenda, Marc Danés Zurdo, proposa al Ple l'adopció del 

següent 

 

ACORD: 

 

1. Aprovar provisionalment la modificació de l’ordenança fiscal núm. 13, reguladora de la 

taxa per recollida, tractament i eliminació de residus, d’acord amb el text refós de 

l’ordenança, que és el que s’adjunta a l’expedient. 

 

2. Sotmetre l’expedient a exposició pública durant el termini de trenta dies a partir de la 

publicació de l’anunci de l’aprovació provisional al Butlletí Oficial de la Província de 

Girona. Transcorregut aquest termini sense que s’hagi presentat cap reclamació o 

suggeriment, l’expedient s’entendrà aprovat definitivament. 

 

Exp.: 2017/007302 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA  

 

Sr. Manel Escobar.- El dia que ens vàrem reunir amb el regidor d’Hisenda vàrem parlar 

dels quoeficients de Montjoi, Pelosa i Jòncols on varem fer una consulta a intervenció. El 

meu dubte era que crec que en aquell moment parlàvem si era possible fer el prorrateig 

segons l’alta i la baixa de l’activitat i no recordo si vàrem quedar que sí o que no. Perquè 

si parlem directament del coeficient corrector que se li aplica a Montjoi, Pelosa, Jóncols – 
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que en definitiva són bàsicament les activitats. Entre cometes pot ser just o no, depen, 

perquè si la meva activitat estigues més a prop, no deixo de pagar menys sinó que 

pagaria el mateix d’un que està a mitjana distància. Ho trobo una mica just i injust. El fet 

d’aplicar això si el prorrateig no existeix, és una mica salvatge. El cost es pot incrementar 

molt.  

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Respondre al senyor Manel Escobar que, si els habitatges 

unifamiliars estem segons si estem dins o fora del cas urbà, s'entén que les activitats 

professionals també han de respondre al mateix criteri. El que no pot ser és que hi hagi 

una activitat econòmica llunyana que tingui un cost superior i perquè és activitat no paga 

més, quan els habitatges privats si que ho estem fent.  

 

Si mira la taula, hi ha habitatges dins del cas urbà, fora del casc urbà, unifamiliars.... tots 

tenen unes quotes completament diferents. Una taxa i la justícia d’aquesta, en tot cas és 

recaudar la despesa que li costa a l’Ajuntament. Per definir aquesta mesura correctora no 

s’ha decidit en l’aire sinó que s’han fet estudis. El que resultava en aquests moments era 

que, aquestes empreses estaven pagant un 50% del que li costa, en aquests moments, a 

l’administració. El senyor Escobar sap que una taxa ha de recollir el 100% i si la resta del 

poble ho fa, hem de ser justos amb tota aquella gent que en aquests moments no estava 

equilibrat.  

 

Amb una tercera reflexió, dir-li que amb la nova Llei de residus, les empreses poden 

buscar un gestor privat. També hem demanat un estudi del que pot costar un gestor 

privat – tot i que és molt relatiu perquè dins de l’empresa privada hi ha la competència – i 

el resultat és més del doble aplicant-li el factor corrector. De manera que aplicant aquest 

factor el que l’Ajuntament ingressarà de la despesa d’aquestes empreses, en el millor 

dels casos, l’empresa estarà pagant un 82% del cost. No arribarà, tampoc al 100%. La 

justícia és, doncs, que tothom pagui pel cost que li representa a l’Ajuntament.  

 

Pel que fa al prorrateig, ho preguntarem a la interventora perquè sé que el reglament 

establia alguna cosa si l’empresa es donava de baixa. 
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INTERVENCIÓ DE LA INTERVENTORA ACCIDENTAL 

 

Sra. Mariel·la Roig.- Hauria de ser una baixa definitiva no les baixes que es poden donar, 

per exemple, perquè estan treballant de temporada. En aquest cas no procediria. Seria 

un cas similar als apartaments que han de pagar els residus hi visquin o no, o si només 

venen els caps de setmana o l’estiu.  A més a més, aquests costos que estem dient que 

s’han analitzat en l’estudi i que representaria que està suportant l’Ajuntament, estan fets 

tenint en compte la temporada turística. Les vegades que s’ha d’anar a recollir en 

temporada turística. S’agafa més o menys des de Setmana Santa fins a l’octubre. 

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- És a dir que és el cost real però el repercutiríem en tot l’any. Hi ha 

un únic rebut anual. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sr. Antonio Rodríguez.- Nosaltres havíem plantejat una altra alternativa. Nosaltres diem 

que, tractant-se d’empreses històriques que fan una activitat dins del nostre entorn 

natural i que fa molts anys que hi són, estem d’acord que cadascú pagui el que li toca 

però plantejàvem que aquesta pujada del 300% que fos esponjada en un període 

transitori de dos o tres anys i mentrestant es busquessin alternatives perquè això té un 

impacte. No sé quin impacte econòmic representa per les empreses potser és mínim per 

les empreses perquè no sabem la facturació que tenen però en tot cas, el nostre 

plantejament era un altre. D’acord que cadascú pagui el que toca però donar-los un 

període transitori d’un parell d’anys per adaptar-se.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  
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Sr. José A. Valdera.- També estava d’acord amb el que acaba de plantejar el senyor 

Antonio Rodríguez i en part amb el que ha plantejat el senyor Manel Escobar en el sentit 

que és evident que hi ha d’haver un recàrrec complementar corrector de la taxa que 

paguen aquelles empreses que estan fora del casc urbà i que suposen un càrrec 

suplementari pel que fa a la despesa de la recollida de residus. Ara bé, també ho vàrem 

comentar amb el regidor d’Hisenda que, entenem que, per exemple, establir un coeficient 

corrector d’un 1,6% per cala Montjoi i a cala Pelosa, pràcticament, un 3% quan són cales 

que estan molt a prop una de l’altre. De manera que dupliquem el recàrrec de l’1,6% a 

cala Pelosa i cala a Jóncols també apliquem un 3% - igual que a cala Pelosa – quan està 

més allunyat. 

 

No sé com s’ha fet aquest corrector de càrrec complementari però m’acaba de grinyolar. 

També podrien dir el mateix les empreses que estan ubicades en aquestes cales de les 

empreses que estan ubicades a cala Canyelles, Almadrava... que també tenen una 

distància i suposen un recàrrec en el servei de recollida de residus.  

 

En el cas que s’hagués d’implementar aquest recàrrec, òbviament seria millor fer-ho 

adaptat en el temps perquè un recàrrec d’un 300% - tot i que, evidentment desconeixem 

la facturació que fan aquestes empreses – entenem que és un recàrrec força alt com per 

aplicar-lo de cop en unes ordenances per a la propera temporada. 

 

 

RESPOSTES DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Marc Danés.- En aquest, cas, com ha dit l’alcaldessa, tot i fer aquest coeficient i 

aquest recàrrec, no cobriran el 100% del que haurien de pagar. Per tant, no segueix 

encara sent just el que pagaran.  

 

El que plantejo és diferent. El que miro és que, fins ara, no han pagat ni una part del que 

els pertocava i qui ho estava pagant eren la resta de ciutadans amb els seus pagament 

de la taxa d’escombraries. L’únic que fem és actualitzar, buscar a través dels estudis fets 

des del Departament de Serveis Territorials quina és la taxa que haurien de pagar i veure 

quin és el coficient que hi ha de posar. Ara mateix, aquest 1,6 i 3, em puc imaginar que, si 

arribes fins a Montjoi hi ha un tram de carretera amb unes condicions i a partir de Montjoi 
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n’hi ha unes altres que pot comportar un desgast dels camions més important perquè no 

és asfalt, és terra, moltes vegades hi ha forats... Per tant, entenc que això també s’ha 

calculat per veure com repercuteix econòmicament aquesta recollida d’escombraries.  

 

Varem estar parlant i pensat, varem mirar el tema de fer un prorrategi durant dos o tres 

anys per augmentar però nosaltres també hem de mirar endavant i estem veient que 

d’aquí a un any, potser, hi haurà un canvi en la recollida d’escombraries en el nostre 

municipi, Per tant, potser, haurem de debatre si el que s’està cobrant ara, cobrirà el servei 

del que ens ve en un futur. Enteníem, doncs, que era millor fer aquest augment aquest 

any, deixar-ho fix i que la gent sabés, d’una vegada per totes, el que havia de pagar. 

Perquè és just, no agrada i a nosaltres, evidentment, tampoc ens agrada haver 

d’augmentar aquest increment – perquè els que ens agrada més és baixar-ho – però 

pensem que és just i fer-ho d’una manera automàtica i que es pagui da cara al 2018.  

 

Amb això vull recalcar el que ha dit l’alcaldessa. No tenen cap obligatorietat d’agafar el 

servei municipal i de recollir les escombraries a través de Rosesnet. Ho poden fer a 

través d’un altre gestor privat. Per tant, quan ells comparin el que val un gestor privat i el 

que val, en aquest cas, l’empresa Rosesnet, podran decidir lliurement si volen que ho fem 

nosaltres amb aquest coeficient de recàrrec o prefereixen que ho faci una empresa 

privada. Jo ja els avanço que segurament ho agafaran a través nostre perquè una 

empresa privada els cobra, gairebé, el doble. Alhora que després els fa també un 

cobrament de la taxa de residus que han d’entrar per tona a l’abocador comarcal.  

 

Per tant, és un petit increment que, pot ser molt alt però li asseguro que els sortirà molt 

millor, econòmicament, com a empresa adherir-se al servei de Roses que no pas anar a 

través d’un gestor privat. Mantenim, doncs, aquesta pujada directa a les ordenances de 

l’any 2018.  

 

 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

 

Vots a favor: SET (7) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernández, Marc Danés, 

Anna Jorquera, Francesc Giner i Fèlix Llorens. 
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Vots en contra: CINC (5) Olga Simarro, Antonio Rodríguez, Manel Escobar, Àngel Tarrero 

i José A. Valdera 

 

Abstencions: QUATRE (4) Joan Plana, Èric Ibañez, Gerard Teixidó i José M. Alvarez.  

 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta 

tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

   

 

 

6.0.- Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança fiscal núm. 14, 

reguladora de la taxa per la utilització privativa o l’aprofitament especial del domini 

públic local per a l’exercici 2018. 

 

El senyor Marc Danés, responsable de l'Àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta 

d'acord del tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient 

 

Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança fiscal núm. 14, reguladora 

de la taxa per la utilització privativa o l’aprofitament especial del domini públic local per a 

l’exercici 2018. 

 

Antecedents 

 

1. Ordenança fiscal núm. 14, reguladora de la taxa per la utilització privativa o 

l’aprofitament especial del domini públic local, aplicable  per a l’exercici 2017 (BOP de 

Girona núm. 237 de 14 de desembre de 2016). 

 

2. Motiva la present proposta:  

 

- Es mantenen les tarifes vigents. 
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- La creació d’una nova taxa d’ocupació del vol, a abonar pel sol·licitant d’un mirall 

situat a l’espai públic amb la finalitat de tenir visibilitat per realitzar la sortida al carrer 

en condicions de seguretat des d’un garatge privat, tot i que és preceptiva l’obtenció 

de la llicència corresponent, d’acord amb la normativa reguladora. (lletra e), apartat 1, 

article 6). 

 

Es proposa una taxa de 235,00 €, que inclou la instal·lació del suport i la col·locació 

del mirall per part de l’Ajuntament, en les condicions fixades en la llicència. 

 

S’estan produint forces demandes de veïns amb problemes per sortir dels seus 

garatges en condicions de seguretat i no es poden resoldre per la manca de la taxa 

corresponent.  

 

3. Consta a l’expedient la pre-proposta del regidor de l’Àrea en els mateixos termes que 

aquesta proposta. 

 

4. S’ha emès un informe jurídic i un informe d’intervenció. 

 

5. El dia 8 de setembre de 2017, la Comissió Informativa extraordinària ha emès un 

dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret 

 

Articles 15 a 19 del real decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text 

refós de la Llei reguladora de les hisendes locals. 

 

El regidor de l'Àrea d’Economia i hisenda, Marc Danés Zurdo, proposa al Ple l'adopció del 

següent 

 

ACORD: 

 

1. Aprovar provisionalment la modificació de l’ordenança fiscal núm. 14, reguladora de 

la taxa per la utilització privativa o l’aprofitament especial del domini públic local, 

d’acord amb el text refós de l’ordenança, que és el que s’adjunta a l’expedient. 



 
 

 

 

Codi segur de verificació: d9368e6a-4570-42f8-b66d-bb8b5617a4e9.  
Podeu verificar la integritat d’aquest document al web https://www.seu-e.cat/web/roses 

 4 de 4 

 

2. Sotmetre l’expedient a exposició pública durant el termini de trenta dies a partir de la 

publicació de l’anunci de l’aprovació provisional al Butlletí Oficial de la Província de 

Girona. Transcorregut aquest termini sense que s’hagi presentat cap reclamació o 

suggeriment, l’expedient s’entendrà aprovat definitivament. 

 

Exp.: 2017/007310 

 

 

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Marc Danés.- Pel que fa a la creació d’una nova taxa d’ocupació del vol, a abonar pel 

sol·licitant d’un mirall situat a l’espai públic podríem dir que és una ordenança – i no em 

mal interpreteu – de participació ciutadana en el sentit que són els ciutadans els que han 

fet aquesta reclamació al llarg dels darrers mesos i, per tant, l’Ajuntament se l’ha fet seu i 

ha buscat el que costaria el servei de la instal·lació d’un mirall amb el pal, fer el forat i 

l’estona que hi haurà les persones de la brigada per instal·lar-ho i d’aquí es treu el 

cobrament d’aquests 235 euros.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sr. Antonio Rodríguez.- Una curiositat que és saber si vàrem mirar el tema de la taxa que 

correspondria per treure vehicles pesats. El que costa enretirar un vehicles normal, ja 

sabem què costa la grua però vàrem preguntar quan costava retirar un camió o un trailer. 

 

 

REPSOSTA DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- El cost de recollida, que s’ha fet només un cop, reverteix en 

l’usuari. A les ordenances només podem cobrar el que ens podem endur nosaltres amb la 

nostra grua. Per això no es pot reflectir en les ordenances. Aquest cost, però sempre s’ha 
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repercutit. Si és un gran camió que està infringint una ordenança municipal, normalment 

el que fem és denúncia i cepo perquè així paguen i se’ls retira.   

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM)  

 

Sr. Joan Plana.- Només una qüestió d’ordre que és preguntar si l’ordenança de l’IBI no 

apareix.  

 

  

REPSOSTA DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- No la passem a votació perquè no es modifica, es congela. Només 

estem passant les ordenances que hem de votar per la seva modificació. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA  

 

Sr. Manel Escobar.- com cada any, la queixa sobre aquesta ordenança és la bonificació 

sobre l’ocupació de via pública a les empreses que tenen la seva activitat durant tot l’any. 

Ha quedat congelada tot i que, per part del l’equip de govern, considerar que el 60% ja 

n’hi ha prou – i així m’ho va dir clar l’altre dia el regidor d’Hisenda, com cada any – és el 

que tenim.  

 

Però nosaltres no veiem just que, l’esforç que fan moltes empreses que tenen obert tot 

l’any, paguen els seus impostos tot l’any, tenen gent assalariada tot l’any... que, per part 

de l’Ajuntament, no es pugui fer aquest esforç del 60 pujar-lo al màxim que, potser, podria 

ser el 90%. No és un cost que a l’Ajuntament li representi molt i estic convençut que a les 

empreses que durant tot l’any han de fer aquest esforç tant important per mantenir el seu 

negoci i donar feina a molt treballadors, que no es vegin aquest esforç per part de 

l’Ajuntament aplicat a la seva estructura.  

  

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS  
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Sr. José Manuel Álvarez.- Reiterant el que ha dit el senyor Manel Escobar, Ciutadans 

també donava suport a bonificar aquestes empreses que en temporada baixa mantenen 

els seus treballadors, ja que l’esforç és molt important. No tenen les mateixes retribucions 

i en aquest sentit estic d’acord amb el senyor Escobar a pujar la bonificació al màxim.  

 

 

RESPOSTES DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Marc Danés.- En aquest sentit ho han dit vostès mateixos. Aquesta bonificació no és 

per als comerciants és pels comerciants que fan l’esforç de tenir obert tot l’any i mantenir 

una plantilla tot l’any. Per tant, ja els hi reconeixem amb un 60%. Des del govern creiem 

que és una bona bonificació perquè, a més a més, sempre diem el mateix: no només és 

aquesta l’ajuda que fem als comerços sinó que és tot l’esforç en promoció econòmica, en 

portar fires, en fer diferents actes al municipi, en mantenir els carrers nets, tenir una bona 

seguretat...  

 

Tot això també ajuda que tinguem el poble ple. Aquest any ha estat un exemple que hem 

tingut molta gent passant l’estiu a Roses. Encara a dia d’avui va bé. Crec que la millor 

ajuda pels comerços no la podem donar nosaltres sinó que la pot donar el temps que és 

tenir sol i unes bones temperatures la qual cosa fa que la gent vingui a Roses. Aquest 

60% entenem que és una ajuda molt important per la gent que fa aquest esforç de tenir 

obert tot l’any. 

 

 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

 

Vots a favor: SET (7) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernández, Marc Danés, 

Anna Jorquera, Francesc Giner i Fèlix Llorens. 

 

Vots en contra: DOS (2) Manel Escobar i Àngel Tarrero. 

 

Abstencions: SET (7) Joan Plana, Èric Ibañez, Gerard Teixidó, Olga Simarro, Antonio 

Rodríguez, José M. Alvarez i José A. Valdera 
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En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta 

tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

  

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ 

 

Sr. Carles Pàramo.- Fer un comentari, després de la votació, només com a element de 

reflexió. Quan els propietaris apliquen els lloguers dels seus locals, susceptibles 

d’ocupació de via pública, fan números. Com més els rebaixem nosaltres l’ocupació de 

via pública, més els pujaran el lloguer per una qüestió d’equilibri. Per això faig aquest 

reflexió perquè, de vegades no és tant senzill. Potser que rebaixan a aquest industrial que 

fa aquest esforç i al qual li reconeixem – d’aquí bé que es va iniciar amb uns governs 

postres – aquesta reducció, en realitat potser al que estem beneficiant és al llogater que 

és un senyor que, potser, viu fora de Roses fins i tot i no té cap mena d’esforç.  

 

 

 

7.0.- Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança fiscal núm. 16, 

reguladora de la taxa per la prestació de serveis mitjançant la utilització 

d’instal•lacions municipals per a l’exercici 2018. 

 

El senyor Marc Danés, responsable de l'Àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta 

d'acord del tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient 

 

Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança fiscal núm. 16, reguladora 

de la taxa per la prestació de serveis mitjançant la utilització d’instal·lacions municipals 

per a l’exercici 2018. 

 

Antecedents 
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1. Ordenança fiscal núm. 16, reguladora de la taxa per la prestació de serveis mitjançant 

la utilització d’instal·lacions municipals, aplicable  per a l’exercici 2017 (BOP de 

Girona núm. 237 de 14 de desembre de 2016). 

 

2. Motiva la present proposta:  

 

- Es mantenen les tarifes vigents. 

 

- Altres instal·lacions 

 

 La introducció d’una nova exempció per a la utilització de la sala d’actes de l’àrea 

de Promoció Econòmica, ubicada al carrer Madrid, núm. 1, 1a. planta, per a la 

realització d’una activitat puntual organitzada per empreses, independentment que 

l’activitat sigui lucrativa o no, sempre i quan l’activitat estigui vinculada al municipi 

i/o als seus habitants (presentació de productes, selecció de personal...) i sempre 

que la durada de l’activitat no sigui superior a un dia. (Apartat 6 (Altres 

Instal·lacions), article 5). 

Es tracta de promoure la competitivitat de les empreses facilitant l’ús 

d’instal·lacions municipals per a dur a terme activitats puntuals en el marc del seu 

negoci i augmentar l’ús d’aquest espai municipal.  

 

- Teatre municipal 

 

 La introducció d’una nova bonificació d’un 50% sobre la tarifa general a les 

utilitzacions que tinguin per finalitat la realització de congressos, convencions i 

workshops, quan els assistents pernoctin en allotjaments turístics de Roses i 

aquests se celebrin entre els mesos d’octubre i maig, llevat de Setmana Santa. 

S’especifica també que no es podrà gaudir de més d’una bonificació 

simultàniament. (Apartat 2 (Teatre), article 5). 

 

L’Ajuntament de Roses forma part del club Costa Brava Convention Bureau i 

existeix la voluntat de promocionar l’ús de les instal·lacions per a la realització de 

convencions, congressos i workshops, amb l’establiment d’aquesta bonificació del 

50% de taxa d’ús dels espais de teatre, per tal d’equiparar-ho als preus de mercat. 
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- Espai Cultural Ciutadella i Castell de la Trinitat. 

 

 La introducció d’esdeveniments: convencions, congressos i workshops dins la 

lletra C) l’apartat 4 de l’article 5, degut a la voluntat de promocionar l’ús de les 

instal·lacions per a la realització d’aquest tipus d’esdeveniments, atès que 

l’Ajuntament de Roses forma part del club Costa Brava Girona Convention Bureau. 

 

3. Consta a l’expedient la pre-proposta del regidor de l’Àrea en els mateixos termes que 

aquesta proposta. 

 

4. S’ha emès un informe jurídic i un informe d’intervenció. 

 

5. El dia 8 de setembre de 2017, la Comissió Informativa extraordinària ha emès un 

dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret 

 

Articles 15 a 19 del real decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text 

refós de la Llei reguladora de les hisendes locals. 

 

El regidor de l'Àrea d’Economia i hisenda, Marc Danés Zurdo, proposa al Ple l'adopció del 

següent 

 

ACORD: 

 

1. Aprovar provisionalment la modificació de l’ordenança fiscal núm. 16, reguladora 

de la taxa per la prestació de serveis mitjançant la utilització d’instal·lacions 

municipals, d’acord amb el text refós de l’ordenança, que és el que s’adjunta a 

l’expedient. 

 

2. Sotmetre l’expedient a exposició pública durant el termini de trenta dies a partir de 

la publicació de l’anunci de l’aprovació provisional al Butlletí Oficial de la Província 
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de Girona. Transcorregut aquest termini sense que s’hagi presentat cap 

reclamació o suggeriment, l’expedient s’entendrà aprovat definitivament. 

 

Exp.: 2017/007311 

 

 

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Marc Danés.- Fins ara hem anat mantinguen les bonificacions, les taxes i tots els 

impostos congelats. Aquesta era una de les dues vessants amb què ens varem 

comprometre aquest govern municipal, per ajudar a què la gent pugui pagar els tributs i 

ajudar a tota aquella gent que més li costa arribar a final de mes.   

 

 

Aquesta ordenança fiscal número 16 podríem dir que és l’altra pota del compromís 

d’aquest govern que és fomentar la promoció i l’activitat econòmica del nostre municipi i 

per fer això les modificacions que plantegem creiem que van en la bona línia.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA  

 

Sr. Carles Pàramo.- A l’apartat de Teatre Municipal, on diu: ‘l’aplicació de la bonificació 

d’un 50% sobre la tarifa general a les utilitzacions que tinguin per finalitat la realització de 

congressos, convencions i workshops, quan els assistents pernoctin en allotjaments 

turístics de Roses’ quan varem fer la Comissió Informativa vaig demanar que digués que 

pernoctin majoritàriament perquè és impossible que tots pernoctin aquí.   

 

Per aclarir, fins i tot als que han d’imposar aquesta bonificació, han de saber com ho fan. 

Per tant, crec que majoritàriament queda més diluït. Per posar un exemple, quan una 

parella es vol casar, si un dels dos és de Roses és gratuït. Si tots dos són forasters se’ls 

cobra. Aquest que els assistents pernoctin ho veig de molt difícil aplicació perquè com ho 

demostres que tots han pernoctat a Roses.  

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE 
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Sr. Fèlix Llorens.- Normalment els congressos, workshops.. se sol tancar l’allotjament 

amb la celebració del congrés. L’empresa organitzadora triangula l’allotjament i un local 

on fer el congrés que, en aquest cas, seria el Teatre Municipal de Roses.   

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA  

 

Sr. Carles Pàramo.- Ho deia per facilitar la tasca d’aquelles persones que han de decidir. 

Perquè nosaltres ho aprovem aquí, però després hi ha un funcionari que ha de decidir si 

accepta aquella bonificació. I pot dir que en l’ordenança diu que han de pernoctar i se li 

obre aquesta incògnita.  

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESINDETA 

 

Sra. Montse Mindan.- Suposo que només ens podríem trobar amb un mes de temporada 

molt baixa que molts hotels de Roses no hi cabéssin tots els clients que haguéssin de 

venir i que s’hagués de buscar un allotjament alternatiu. Per mi no hi veig cap 

importància.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- Completament d’acord amb el raonament que fa el senyor Carles 

Pàramo en aquest sentit. Bàsicament, no només els assistents perquè aquests són molt 

difícils de controlar, però com a mínim els organitzadors sí que, els mesos d’octubre a 

maig, hi ha poca assistència turística i per tant no crec que hi hagi cap tipus de problema. 

Però els assistents és molt complicat controlar que s’allotgin en establiments de Roses.  

 

Aprofitant que són mesos d’octubre a maig i que és necessari que s’intenti 

desestacionalitzar el turisme a Roses, crec que aquesta bonificació, fins i tot, s’hauria 

d’augmentar amb previsió de mantenir els costos.  Perquè és important que hi hagi 

activitat aquests mesos.  
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INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Afegirem, doncs, majoritàriament.  

  

 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

 

Vots a favor: CINC (5) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernández, Marc Danés, 

Anna Jorquera, Francesc Giner i Fèlix Llorens. 

 

Vots en contra: CAP (0)  

 

Abstencions: NOU  (9) Joan Plana, Èric Ibañez, Gerard Teixidó, Olga Simarro, Antonio 

Rodríguez, Manel Escobar, Àngel Tarrero, José M. Alvarez i José A. Valdera.  

 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta 

tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

EXPLICACIÓ DE LA INTERVENTORA ACCIDENTAL 

 

Sra. Mariel·la Roig.- La tarifa és per fira i no per dia.  

 

 

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Tindrem en compte, doncs, per les ordenances de l’any vinent 

mirar de rectificar que en comtpes de ser per fira fos per dies. Quedaria més clar.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  
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Sr. José A. Valdera.- Pel que fa al tema de les fires, els assistents és molt complicat de 

controlar, diria que els organitzadors de l’esdeveniment però no els assistents perquè de 

vegades fas una convenció i poden venir més assistents.  

 

 

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.-Amb això té raó el regidor de l’Àrea perquè, quan s’organitzen els 

congressos, tots els assistents que formen part del congrés i que debaten són els que ja 

tens controlats. A un congrés no assisteix ningú que no estigui convidat. És diferent tenir 

una fira que un congrés.  

 

 

 

No havent-hi més assumptes a tractar, l'alcaldessa aixeca la sessió a les 14:02 hores, de 

la qual cosa en dono fe.  

 

(Document signat electrònicament.) 
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